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Dynamickou diagnostiku už konečně objevilo i oficiální české školství. Je proto na nás, abychom 

získali bohaté empirické zkušenosti i výzkumné poznatky. Z toho hlediska je volba tématu diplomové 

práce Soni Bulínové velmi vhodná a potenciálně přínosná. 

Práce je poměrně obsáhlá a autorka se v literárně přehledové části věnuje relevantním podkladovým 

tématům. Proč však tolik rozebírá intervenci ve školním prostředí – jde o kapitolu velmi hezky 

zpracovanou (po úpravách publikovatelnou), na základě současné literatury. Mohla by autorka 

zdůvodnit, proč se vyskytuje v této práci v takovém rozsahu? Drobná námitka se týká detailu, který 

sice není v kontextu práce podstatný, ale očekával bych stručné vysvětlení. Bc. Bulínová obšírně 

odkazuje na DSM, MKN 10, ICD 11, na další stránce používá členění Michalové, která pracuje 

s hypoaktivitou. Vyskytuje se tato diagnóza v uvedených klasifikačních systémech? Pokud ne, nemělo 

zůstat bez nějaké zmínky (strany 11 a 12). Již jsem uvedl, že literatura je relevantní, současná a 

bohatá. Autorka cituje korektně. 

V empirické části se zabývá srovnáním efektu dynamické diagnostiky u dětí s ADHD speciálních 

třídách a dětí intaktních. Skupiny nejsou velké (33 a 33), ovšem plně dostačující pro zpracování. Je 

třeba rovněž vzít v potaz, že diplomantka pracovala individuálně s každou pokusnou osobou, což 

představovalo nemalý objem práce. Zpracování dat je korektní – jediný dotaz se týká toho, zda nebyl 

statisticky významný rozdíl v zastoupení chlapců a dívek v obou skupinách – nenašel jsem údaj. 

Výsledky nejsou omračující, nicméně ukazují na dobrý směr při použití tohoto způsobu práce s dětmi. 

Autorka s nimi pracuje střídmě – je totiž zřejmé, že podobných studií musí následovat víc. Diskuse je 

velmi podrobná a korektní. 

 

Závěr: Práce jednoznačně splňuje požadavky kladené na diplomovou práci na katedře psychologie 

FF UK. Doporučuji ji proto k obhajobě. Navrhuji hodnocení výborně. 
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